
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 30. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 94

Kan ministeren bekræfte, at kartoffelavlerne er holdt op med at bruge bejdse med neoni-

kotinoider, og at de nu håndterer risikoen for angreb ved at monitere bladlusangreb og så

sætte ind, når angrebet kommer med tilladte og effektive sprøjtemidler? Og kan ministe-

ren bekræfte, at det er midler, der også kan bruges i sukkerroer, bl.a. paraffinolie, som er

mindre miljøskadeligt end syntetiske pesticider?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL) og Mai Villadsen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på soren.egge.rasmussen@ft.dk, Mai.Villad-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2019-20
MOF Alm.del -  Spørgsmål 94

Offentligt


